

教育研究學報

第四十八卷第二期

目 次

成功的校長領導層面之建構與檢證：國民中小學層級 賴志峰、秦夢群.....1
成就目標理論模式再概念化及其目標組型之探析 吳中勤.....27
學前教師「組織承諾」影響機制的公私立差異性分析：以花蓮地區為例 林俊瑩、謝亞恆、曹靜麗、林淑華.....49
開啟多元智能的統整性視覺藝術教學方案之研究 胡郁珮.....71
幼兒幾何圖形辨識之研究 張靜文、張麗芬.....101
親子對話式共讀圖畫書之語言分析：母親的閱讀引導與幼兒的語言訊息 陳佩勤、張麗君、陳沛緹.....127

Journal of Education Studies

Volume 48, NO.2

CONTENTS

Successful Principal Leadership of Elementary and Junior High Schools in Taiwan: Dimensions and Validation	Chih-feng Lai, Joseph Meng-Chun Chin	1
Inquiring the Re-conceptualization and the Patterns of Achievement Goals	Chung-Chin Wu	27
A Study on Differences of Organizational Commitment's Influential Mechanism between Public and Private Preschool Teachers: A Study in Hualien District	Chunn-Ying Lin, Ya-Heng Hsieh, Jing-Li Tsou, Shu- Hua Lin	49
Study of Multiple Intelligences Integration of a Visual Arts Education Program	Yu-Pei Hu	71
Young Children's Recognition of Geometric Shapes	Ching-Wen Chang , Li-Fen Chang	101
The Language Analysis of Mother-Child Dialogic Reading: Mother's Reading Strategy and Children's Messages	Pei-Chin Chen, Li-Chun Chang, Pei-Ti Chen	127